

# CONCRETE CANVAS

Concrete Canvas Ltd. (5537361)

Unit 3, Block A22, Severn Rd, Treforest Industrial Estate, Pontypridd, CF37 5SP, UK

[www.concretecanvas.co.uk](http://www.concretecanvas.co.uk)

To whom it may concern

Concrete Canvas Limited, a company organised under English Law with registration number 5537361 and with its offices at: Unit 3, Block A22, Treforest Industrial Estate, Pontypridd, Cardiff, CF37 5SP UK, being the producer of the construction materials under the Concrete Canvas trademarks and the proprietor of the technologies used in the production of the mentioned products, hereby confirms that Glenivisio Investments Inc., a company organised under Cypriot Law with registration number HE 343391 and with its offices at: Archiepiskopou Makariou III, 155, Proteas House 5-th floor, 3026 Limassol, Cyprus, holds on the basis of the Sales and Marketing Agreement of January 1, 2016 (the Agreement) the rights of an exclusive distributor in respect of the Concrete Canvas products for the territory of the Russian Federation. In such capacity Glenivisio Investments Inc. is authorized to enter into contracts with purchasers and appoint sub-distributors, in the Russian Federation, in accordance with the specific approvals required, as per the referenced Agreement. Glenivisio Investments Inc. also has Non-exclusive rights to sales and marketing of Concrete Canvas to other CIS countries on a case by case basis, with prior written approval by Concrete Canvas. In the event of a conflict between this Letter and the Agreement, the Agreement shall take precedence.



13/4/17

Для представления по требованию

Конкрит Кэнвас Лимитед, компания, организованная в соответствии с законами Англии, с регистрационным номером 5537361 и с адресом местонахождения: секция 3, блок А22, промышленная зона Трефорест, Понтипридд, Кардифф, CF37 5SP, Соединенное Королевство, являющаяся производителем строительных материалов под товарным знаком Конкрит Кэнвас и обладателем прав на технологии, используемые в производстве указанной продукции, настоящим подтверждает, что Гленивизио Инвестментс Инк., компания, организованная по законам Кипра, с регистрационным номером HE 343391 и с адресом местонахождения: ул. Архиепископа Макариоса, III, 155, Протеас Хаус, 5-й этаж, 3026, Лимассол, Кипр, является на основании Соглашения о Продажах и Маркетинге от 1 января 2016 г. (далее – Соглашение) обладателем прав эксклюзивного дистрибьютора в отношении продукции Конкрит Кэнвас на территории Российской Федерации. В этом качестве Гленивизио Инвестментс Инк. имеет право заключать договоры с покупателями и назначать суб-дистрибьюторов в Российской Федерации, с условием необходимости дополнительного подтверждения в соответствии с Соглашением. Гленивизио Инвестментс Инк. также вправе осуществлять продажи и маркетинг в другие страны СНГ на неэксклюзивной основе с письменного одобрения со стороны Конкрит Кэнвас Лимитед. В случае возникновения противоречия между этим Письмом и Соглашением преимущественную силу имеет Соглашение.